
Ik wil hierbij protest aantekenen tegen het plan om de jacht op konijn en haas in de provincie 
Utrecht te verbieden.
Ik beheer een jachtgebied in de Vijfheerenlanden. Door een heel goed beheer en zeer veel 
onbetaalde arbeid zijn wij er in onze WBE Vijfheerenlanden in geslaagd om een prachtige 
hazenstand op te bouwen. In onze WBE liggen de beste gebieden qua hazenstand van Nederland. 
Blijkbaar zijn de jagers de enigen die dat weten, in de pers komen onzin-berichten voor die beweren 
dat de hazenstand slecht is. Deze "slechte" hazenstand is echter geconstateerd door een vage 
groepering zonder enige kennis van het haas. Als bijvangst, toen men vogels zat te tellen aan een 
bosrand. Deze instantie heeft ook nog eens maar hier en daar geteld, en overdag, als de meeste 
hazen diep verscholen in hun leger liggen. Een haas is grotendeels een nachtdier tegenwoordig, dus 
een goed beeld van de stand is enkel mogelijk bij het gebruik van nachtzichtapparatuur. Om toch 
een redelijk inzicht in de trend te krijgen, moet men de tellingen, die de jagers al vele jaren elke 
eerste zaterdag van april doen, gebruiken. Deze wildtelling geeft WEL een goed beeld van de stand 
van alle wildsoorten in Nederland. Op deze dag wordt overal in Nederland geteld, door iedere jager 
en op bijna elk lapje grond.  Het geeft dus een compleet beeld van de stand van  oa. het haas. Met 
het konijn ligt het wat anders. Ze zijn zeer vruchtbaar en daardoor ook gevoeliger voor ziekten. Bij 
een te hoge stand sterven er door ziekte heel veel dieren, waardoor de stand veel lager wordt. de 
overgebleven konijnen zorgen er voor dat de stand weer oploopt tot aan de volgende epidemie. een 
golfbeweging dus, die al voorkomt zo lang er geteld wordt. Dus nu is het wat minder, maar over een 
paar jaar heeft iedereen weer schade van de konijnen. Ook is de kans zeer groot, als men de jagers 1 
of 2 wildsoorten ontneemt, dat men ook niet meer gemotiveerd is om schade te gaan bestrijden. De 
jagers doen aan schadebestrijding omdat dit moet, om zo in de winter te kunnen oogsten van de 5 
jachtsoorten. Slechts 5 wildsoorten is trouwens zeer discutabel, gezien het aantal wildsoorten 
waarop men in heel Europa mag jagen. Hierbij is de Europese eenheid heel ver te zoeken. Geen 
enkel land heeft zo weinig soorten op de wildlijst als Nederland. De jagers wegpesten uit Nederland 
zal tot een eenzijdige en lege natuur leiden, iets wat iedereen al heeft kunnen constateren in de 
Oostvaarders plassen.
Laat het beheren van de natuur over aan mensen die er opgegroeid zijn en die dus ook heel goed 
weten hoe de natuur in elkaar steekt. En als de stand het toelaat mag daar ook gerust wat van 
geoogst worden!


